
Zápis ze schůze výboru Sdružení rodičů při Gymnáziu Klatovy z.s. 

konané dne 21.11.2024 

Schůze se konala prezenční formou – viz prezenční listina. 

Přítomno bylo 18 zástupců z celkového počtu 22 zástupců Sdružení rodičů.  

Zahájení: v 15:30 hodin   Ukončení: v 16:00 hodin  

I. Informace předsedy spolku 

Předsedkyně spolku Mgr. Miroslava Gubricová informovala přítomné o: 

 Příspěvcích pro Sdružení v základní výši 300 Kč/žák/ročně, 100 Kč/sourozenec/ročně.  

 Informace o průběhu příprav maturitních plesů v prostoru KD Družba (třídy OkA a OkB 
dne 30.11.2024 a třídy 4.A a 4.B dne 7.12.2024). 
 

II. Zpráva ředitele gymnázia  

Ředitel gymnázia Mgr. Václav Vogeltanz přednesl zprávu o chodu gymnázia v těchto bodech:  

 Přivítání přítomných, zejména nových třídních důvěrníků  

 Informace o aktuálním počtu studentů, kterých je 627 (252 chlapců/375 dívek) 
ve 22 třídách – nové 4 třídy (1 osmiletá, 1 šestiletá, 2 čtyřleté), 119 studentů je 
v maturitních třídách, v přijímacím řízení budou opět otevřeny 4 třídy s předpokládaným 
počtem 30 studentů na 1 třídu 

 Informace o maturitních zkouškách ve školním roce 2023/2024 – maturovalo 
116 studentů, 56 prospělo, 56 prospělo s vyznamenáním, 2 neprospěli, 2 se maturit 
nezúčastnili, v letošním roce by měly maturity proběhnout standardně, tj. formou 
písemných didaktických testů (jednotný systém Cermatu) a školní části (písemná 
a ústní), u cizích jazyků lze uznat mezinárodní certifikáty  

 Úspěchy studentů gymnázia při příjímacím řízení na vysoké školy – opět vysoká 
úspěšnost, která je dohledatelná veřejně  

 Úspěchy studentů nižšího i vyššího gymnázia ve vědomostních/sportovních soutěžích, 
olympiádách a středoškolské odborné činnosti – soutěž ve zpracování dat Hekaton, 
studenti nižšího gymnázia obdrží poukázky (sport, elektro, knihy), studenti vyššího 
gymnázia budou odměněni z Hlávkovy nadace  

 Informace o úspěšně proběhlých adaptačních kurzech, které škola pořádá pro nově 
příchozí žáky nižšího i vyššího gymnázia za finanční podpory Sdružení rodičů 

 Informace o aktuálním počtu zaměstnanců gymnázia, které tvoří 65 pedagogických 
pracovníků (28 z nich má částečný úvazek), 15 nepedagogických pracovníků 
a 2 pracovníci na dohody, počty pracovníků školy jsou dlouhodobě stabilní  

 Informace o přijímacím řízení 2024/2025, které připravuje společnost CERMAT: 
- digitalizace – přihlášku bude možné podat elektronicky přes CERMAT, 

přes ID občana, nebo v papírové podobě 
- možné podat 3 přihlášky v termínu do 20.02.2025, nutná prioritizace přihlášek, 

pokud bude student přijat na 1. školu v pořadí, není možné nenastoupit, pouze je 
možné vzdát se přijetí, v takovém případě ale není student přijat na žádnou školu 
a čeká ho 2. kolo přijímacího řízení, nebude možné podat odvolání 



- 2 kola přijímacího řízení (možné i na stejnou školu), započítává se lepší výsledek 
- možné zohlednit pouze výsledek přijímacího řízení, nebo na základě rozhodnutí 

ředitele školy i 10 % váha pro vysvědčení ze ZŠ 
- rozhodnutí o přijetí se nezasílá, pouze se vyhotoví v elektronické podobě. 

 Informace o mezinárodních výměnách studentů – 1 student z Německa, 1 student z 
Kanady,1 student z Mexika a 1 student u USA.  

 Projekt Dětská technická univerzita, která je určena pro žáky 1. a 2. stupně ZŠ 
a odpovídajících ročníků víceletých gymnázií. Pomáhá dětem nahlédnout do oblasti 
techniky (chemie, biologie a fyziky) zábavnou a hravou formou a dává jim možnost si 
řadu věcí vyzkoušet – ve spolupráci se ZČU a Střední průmyslové a zemědělské školy 
Klatovy 

 Informace o projektovém dnu (v dubnu 2025) zaměřený na problematiku nových oblastí 
přírodních věd a technologií. 

 Informace o investičních akcích – p instalace inteligentního osvětlení ve 2. patře (ve 
výši 994 000 Kč, na kterou škola získala dotaci Plzeňského kraje), byla zajištěna 
oprava havarijního stavu kotelny ( ve výši 2,8 mil Kč, na kterou škola získala dotaci 
Plzeňského kraje) a ve spolupráci s FAV ZČU byly zlepšeny akustické podmínky 
v učebně fyziky. 

 V plánu investičních akcí je pokračování v projektu úsporných opatření (osvětlení) a 
rekonstrukce přístavby (přislíbeno 6 mil Kč z dotačního programu Plzeňského kraje)  

Diskuse: Žádost třídního důvěrníka o možnost absolvování exkurze na patologii 
v nemocnici v Klatovech. Exkurze by byla přednostně určena pro studenty, kteří se budou 
hlásit ke studiu na lékařských fakultách VŠ. Účast na exkurzi by byla dobrovolná. 

 
III. Návrh ředitele gymnázia na poskytnutí příspěvků  

Aktuální zůstatek běžného účtu Sdružení činí ke dni 22.11.2023 částku 344 945,68 Kč. 
Ředitel gymnázia Mgr. Václav Vogeltanz navrhl schválit příspěvky na činnost gymnázia a na 
aktivity studentů z prostředků Sdružení takto: 

 18 500 Kč na věcné odměny žákům nižšího gymnázia za úspěšnou účast v soutěžích 
a olympiádách (v loňském roce schváleno 23 500 Kč) 

 30 000 Kč na účast studentů (cestovné) na vědomostních soutěžích (loni: 30 000 Kč) 
(na základě doložených dokladů v sekretariátu školy se proplácí polovina nákladů) 

 50 000 Kč na účast studentů (cestovné) na sportovních soutěžích (loni: 50 000 Kč) 

 50 000 Kč na adaptační kurzy pro nové třídy (v loňském roce schváleno 50 000 Kč) 

 10 000 Kč na akci s partnerským gymnáziem ve Viechtachu (loni: 10 000 Kč) 

 4 000 Kč na pohoštění členů maturitních komisí (v loňském roce schváleno 4 000 Kč) 

 15 000 Kč na odměny pro nejúspěšnější sportovce z řad studentů (loni: 5 000 Kč) 

 10 000 Kč příspěvek pro Školní klub (na provozní náklady klubu) (loni: 10 000 Kč) 

 20 000 Kč na pořízení nového stolního fotbalu  

Celkem 207 500 Kč  



O každém příspěvku bylo samostatně hlasováno. Pro každé rozhodnutí bylo odevzdáno 
100 % kladných hlasů všech přítomných členů, nikdo nehlasoval proti, nikdo se hlasování 
nezdržel.  
 

V Klatovech dne 21.11.2024 

 

Sdružení rodičů při Gymnáziu Klatovy z.s. 
IČ 266 09 690  
Národních mučedníků 347, 33901 Klatovy IV  
Mgr. Miroslava Gubricová, předsedkyně v.r.  


